
                             ZÁPIS Z JEDNÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU  
                                              MČ PRAHA-ĎÁBLICE 
                                                 konaného dne 19.3.2024 
 
Přítomni:                  Ing. Jana Rexová 
           Jan Vyskočil 
             Ing. Jiří Fidranský, CSc. 
   Bc. Daniel Prix 
               
Omluven:            Ing. Jiří Marušiak 
Tajemnice FV:     Miroslava Koubová                        
 
Hosté: Ing. Mgr. Martin Tumpach, starosta MČ          
Začátek jednání: 16.00 hod. Finanční výbor se sešel usnášení schopný.  
 
Program jednání výboru: 
1. RO č. 1-2 
2. Stanovení výše úplat v MŠ a školní družině 
3. Účetní závěrka PO    
4. Účetní závěrka MČ 
5. Ostatní informace 
6. Harmonogram schůzek FV pro rok 2024 
7. Diskuse 
 

K bodu 2: Finanční výbor byl seznámen s novelou školského zákona, ze kterého vyplývá povinnost 
pro zřizovatele příspěvkové organizace (ZŠ, MŠ) stanovit výši úplaty za MŠ, za školní kluby a družinu 
dle metodiky dané ministerstvem školství. K bodu již proběhla částečná diskuze v rámci mailové 
komunikace a zástupci FV p. Fidranský a p. Rexová spolu se starostou MČ jednali 11.3.2024 
s vedením příspěvkové organizace. Oba členové FV podali ostatním informaci o jednání. Problematika 
byla podrobně probrána s ostatními členy finančního výboru a se starostou MČ.  
 
 
Členové FV na základě projednání všech dostupných informací jednohlasně doporučují RMČ 
stanovení výše úplat takto: 
Úplata MŠ – 1 200,- Kč 
Družina –        450,- Kč 
 
V rámci tohoto bodu se, na základě schůzky vedení MČ a členů finančního výboru s vedením 
příspěvkové organizace, prodiskutovala i potřeba investičního plánu příspěvkové organizace pro 
obnovu informační techniky ve škole. Dále pak byla diskutována neformální informace o vratce cca 
600 tis. Kč za energie (závazný ukazatel) v rámci vyúčtovací faktury. Vedoucí finančního odboru byla 
pověřena, aby zajistila oficiální oznámení příspěvkové organizace o této skutečnosti pro RMČ, žádost 



MČ týkající se vypracování investičního plánu obnovy informační techniky v příspěvkové organizaci a 
případně žádost PO o možnost využít vratky závazného ukazatele pro jiný účel. 
 
Zároveň se členové finančního výboru shodli na potřebě určení závazných ukazatelů pro 
příspěvkovou organizaci při sestavování následujícího rozpočtu pro rok 2025 nejen pro energie, ale 
také pro výdaje na MŠ a IT. 
 


